

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

 $Company's \ Name: INJAZ \ FOR \ DEVELOPMENT \ \&$

PROJECTS

Date: 29-01-2023 01:55:52 PM

Subject: drop The companys share price

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: انجاز للتنمية والمشاريع المتعددة التاريخ: 29-01-2023 01:55:52 PM الموضوع: انخفاض سعر سهم الشركة

With reference to your letter No. 3/4/00353/23 dated 1/29/2023 regarding the decline in the share price of our company due to supply and demand, we would like to inform you that a tender (Al-Ghabawi purification plant) has been awarded to the subsidiary (Abraj Al-Arab Contracting Company) at a value of 71,290,029 Euros (seventy-one million, two hundred and ninety thousand and twenty-nine euros) without tax, and in the event of adding tax, the amount will be 79,463,895 euros (seventy-nine million, four hundred and sixty-three thousand, eight hundred and ninety-five euros) that will be financed by the European Development Bank and will be disclosed later when signed The agreement with the Ministry of Water and Irrigation during the coming period.

بالإشارة الى خطابكم رقم 23/00353/4/3 تاريخ 2023/1/29 بخصوص انخفاض سعر سهم شركتنا يعود للعرض والطلب,ونود إعلامكم بأنه تم احالة عطاء (محطة تنقية الغباوي) على الشركة التابعة (شركة ابراج العرب للمقاولات) بقيمة 71.290.029 يورو (واحد وسبعون مليون ومائتان وتسعون الف وتسعة وعشرون يورو) بدون ضريبة وفي حال اضافة الضريبة سيكون بقيمة 79.463.895 يورو (تسعة وسبعون مليون واربعمائة وثلاثة وستون الف وتمانمائة وخمسة وتسعون يورو) سيتم تمويله من بنك الانماء الاوروبي وسوف يتم الافصاح عنه لاحقل حين توقيع الاتفاقية مع السادة وزارة المياة والري خلال الفترة القادمة .



29-01-2023	29-01-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rawan Mahmmoud Mhamad Alnsour	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rawan Mahmmoud Mhamad Alnsour

Page 2 of 2